
1 

 

Protokół nr LXIX/24 

 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 25 kwietnia 2024 r. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 17:09. 

Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski 

Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta dokonał otwarcia sesji, poinformował, że obrady są prawomocne, 

w chwili stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 12 radnych. W trakcie obrad 

przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 23 radnych.  

Przewodniczący Rady Miasta przywitał wszystkich uczestniczących w obradach oraz 

zaproszonych gości: 

Pana Janusza Kanika - Dyrektora Projektu PKP Polskie Linie Kolejowe S.A.,  

Pana Wojciecha Marszałka - Kierownika Kontraktu PKP Polskie Linie Kolejowe S.A., 

Radnych Sejmiku Województwa Opolskiego, którzy będą się łączyć zdalnie za pośrednictwem 

systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams - Panią Brygidę Kolendę-Łabuś oraz Pana 

Bogdana Tomaszka.  

Następnie zaproponował poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie ustanowienia zwolnienia z podatku od nieruchomości stanowiącego regionalną 

pomoc inwestycyjną i warunków jego udzielenia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Dysarz, Fabian Pszon* 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Kopeć, Dominik Szustakiewicz 

*radny Fabian Pszon w związku z problemami technicznymi, oddał głos „wstrzymuje się” 

poprzez oświadczenie do protokołu. 

Porządek obrad LXIX sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle po zmianach przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
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2. Przyjęcie protokołu Nr LXVIII/24 z sesji Rady Miasta z 26 marca 2024 r. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Komunikacja kolejowa w mieście Kędzierzyn-Koźle, stan faktyczny, oczekiwania 

mieszkańców, możliwości. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia 

Psychicznego na lata 2024-2030. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej i Ochrony osób Doznających Przemocy Domowej  

w Kędzierzynie-Koźlu na lata 2024-2030. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej wniesienia wkładu pieniężnego 

na podwyższenie kapitału zakładowego spółki pod firmą SIM Opolskie Południe Spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością w Prudniku i objęcia udziałów w zamian za wniesiony 

wkład. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek o nr 1379/2  

i 1392 k.m. 9, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kłodnica przy ul. 

Wisławy Szymborskiej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku ujętym w gminnej ewidencji zabytków pod lp. 28, 

położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku ujętym w gminnej ewidencji zabytków pod lp. 12, 

położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku ujętym w gminnej ewidencji zabytków pod lp. 32, 

położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku ujętym w gminnej ewidencji zabytków pod lp. 263, 

położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia zwolnienia z podatku od 

nieruchomości stanowiącego regionalną pomoc inwestycyjną i warunków jego udzielenia. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2024-2039. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku dotyczącego „problemów komunikacyjnych stacji 

Kędzierzyn-Koźle i Kędzierzyn-Koźle Zachodnie”. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku w przedmiocie: 1) nadania Leonowi Piecuchowi 

tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Kędzierzyn-Koźle; 2) nadania nieistniejącemu jeszcze 

rondu na skrzyżowaniu ulic Ignacego Łukasiewicza, Władysława Planetorza, Racławickiej 

oraz Xawerego Dunikowskiego nazwy „Zasłużony Honorowy Dawca Krwi PCK”; 3) 

nadania ulicy na terenie Kędzierzyna-Koźla nazwy „Leona Piecucha. 

19. Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za rok 2024 - składane  

w ostatnim roku kadencji Rady. 

20. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za rok 2024 – składane w ostatnim roku kadencji Rady. 

21. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

22. Wolne wnioski (podsumowanie działalności Rady Miasta VIII kadencji). 

23. Zakończenie obrad. 
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2. Przyjęcie protokołu Nr LXVIII/24 z sesji Rady Miasta z 26 marca 2024 r. 

 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr LXVIII/24 z 26 marca 

2024 r. 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Dysarz, Fabian Pszon 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Kopeć, Dominik Szustakiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że protokół został przyjęty. 

 

 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz korespondencji w 

okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna informacja dołączona do 

niniejszego protokołu). 

 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 27 marca 2024 r. do 24 kwietnia 

2024 r., podejmowanych w ramach inicjatywy uchwałodawczej, wydawania aktów 

kierownictwa wewnętrznego oraz aktów administracyjnych w zakresie postępowania 

podatkowego” (pismo Or.0057.4.2024 z dnia 18 kwietnia 2024 r. oraz z dnia 24 kwietnia 2024 

r. będące uzupełnieniem informacji z dnia 18 kwietnia).  

 

5. Komunikacja kolejowa w mieście Kędzierzyn-Koźle, stan faktyczny, oczekiwania 

mieszkańców, możliwości. 

 

Prowadzący obrady zwrócił uwagę na ważne kwestie dla mieszkańców Kędzierzyna-Koźla 

jakimi są połączenie dalekobieżne oraz umieszczenie tablic informacyjnych na stacji kolejowej.  

Podkreślił, że zaproszeni goście nie są odpowiedzialni za rozkład jazdy pociągów.  
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Andrzej Kopacki wyświetlił mapę przedstawiającą 2000 km nowych linii kolejowych, na której 

pominięto miasto Kędzierzyn-Koźle, który 20-30 lat temu był jednym z najważniejszych 

węzłów kolejowych w południowej Polsce.  Zastanawia się, dlaczego dużo mniejsze miasta 

mają nowoczesne połączenie i koleje dużych prędkości.  

 

Prowadzący obrady zapytał o tablice informacyjne, kiedy zostaną umieszczone na dworcu w 

Kędzierzynie-Koźlu. 

 

Janusz Kanik poinformował, że jest odpowiedzialny za realizację projektów inwestycyjnych, 

również odpowiada za przygotowanie dokumentacyjne projektu „Prace na linii kolejowej E 59 

na odcinku Kędzierzyn-Koźle-Chałupki”. Plan przewiduje prace w latach 2026-2030. W 

ramach tego projektu jest przewidziana przebudowa torów kolejowych, obiektów 

inżynieryjnych, sieci trakcyjnej, ogrzewania rozjazdu, oświetlenia, urządzeń sterowania 

ruchem kolejowym oraz infrastruktury pasażerskiej. W Kędzierzynie-Koźlu jest planowana 

budowa przejścia podziemnego do peronów wraz z pełnym wyposażeniem również w system 

informacji dynamicznej pasażerów z perspektywą na rok 2030.  

 

Ireneusz Wiśniewski podkreślił, że projekt jest słuszny i jest to kompleksowe rozwiązanie, ale 

perspektywa czasowa musi się zmienić. Zapytał, czy remont na odcinku Kędzierzyn-Koźle - 

Opole został zakończony i czy jest możliwość przepuszczenia przez Kędzierzyn-Koźle ruchu, 

który jest w tej chwili wiedziony przez Strzelce Opolskie.  

 

Przedstawiciel PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. poinformował, że nie ma takiej wiedzy.  

 

Andrzej Kopacki stwierdził, że trudno mu sobie wyobrazić, że tablice elektroniczne pojawią 

się na dworcu w Kędzierzynie-Koźlu dopiero w 2030 r. Zwrócił się z pytaniem dlaczego nie 

można zastosować tych tablic na peronach, skoro duża tablica elektroniczna jest w holu 

głównym dworca.  

 

Przedstawiciel PKP Polskie Linie Kolejowe S.A stwierdził, że jest to pytanie do zarządcy 

dworca, którym jest Zakład Linii Kolejowych w Tarnowskich Górach.  

 

Andrzej Kopacki przypomniał, że na jednej z sesji Rady Miasta radni usłyszeli, że montaż 

elektronicznych tablic informacyjnych na dworcu PKP w Kędzierzynie-Koźlu jest ściśle 

powiązany z modernizacją linii kolejowej prowadzącej na południe w stronę granicy polsko-

czeskiej, a konkretnie do Raciborza. Problem w tym, że w przypadku tych prac odnotowuje się 

pewne opóźnienia, a to by oznaczało, że odsunie się w czasie także montaż tablic 

elektronicznych na kędzierzyńskim dworcu PKP. Radny oczekuje, że ktoś w końcu poda jakiś 

konkretny termin i wyjaśni w sensowny sposób dlaczego tak naprawdę po remoncie dworca i 

peronów w Kędzierzynie-Koźlu, nie ma tam jeszcze tych tablic.  

Zaznaczył, że  Kędzierzyn-Koźle musi mieć regularne połączenia relacji: 

- patrząc od wschodu: z Przemyśla (Lublina) i Krakowa do Wrocławia. 

- na północ: do Szczecina, a także do Trójmiasta.  

Zdaniem pasażerów 16 połączeń dalekobieżnych dziennie to jest dla Kędzierzyna-Koźla 

niezbędne minimum. W tym gronie należy wziąć pod uwagę m.in. powrót pociągu 

„Przemyślanin” tym bardziej, że w Opolu remonty mostów klejowych zostały już 

przeprowadzone. Ponadto pasażerowie skarżą się na brak połączeń z Warszawą (z wyjątkiem 

jednego o godz. 4.55), brak połączeń z Trójmiastem, brak połączeń regionalnych do Katowic i 

Bytomia oraz za mało pociągów kursuje do Przemyśla i Lublina. Dodał, że wiele osób 
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zauważyło, że jadąc do wybranych przez siebie stacji docelowych - bezpośrednio z 

Kędzierzyna-Koźla - płacą za bilet mniej, niż w sytuacji, gdy muszą dodatkowo przesiadać się 

w Opolu, Gliwicach, Raciborzu czy w Strzelcach Opolskich. Zatem pasażerowie z 

Kędzierzyna-Koźla są poszkodowani podwójnie, bo nie dojść, że czekają ich przesiadki, to 

dodatkowo muszą za tę przyjemność zapłacić więcej pieniędzy. Ma nadzieję, że ta sytuacja 

ulegnie poprawie.  

 

Michał Nowak zwrócił uwagę na fatalny stan komunikacji publicznej w Polsce, przez co wiele 

osób jest zmuszonych do jazdy samochodem. Problem z wojewódzką komunikacją pod 

względem taboru wymaga rozwiązania. Podkreślił, że jest ogromna różnica pomiędzy koleją 

dolnośląską czy śląską a opolską. Problem stanowi dojazd dalej niż do Gliwic czy Raciborza.  

 

Andrzej Kopeć zwrócił uwagę, że w Kędzierzynie-Koźlu nie ma szkoły wyższej, więc 

połączenia z miastami akademickimi są bardzo ważne dla naszych mieszkańców. Ponadto 

zapytał, czy jest w planach odnowienie elewacji budynku dworca, kolor przypomina beton a 

wielu mieszkańców skarży się na nadmierną „betonozę” miasta.  

 

Przedstawiciel PKP Polskie Linie Kolejowe S.A stwierdził, że dworzec nie jest zarządzany 

przez ich spółkę, więc nie może udzielić odpowiedzi na to pytanie.   

 

Brygida Kolenda-Łabuś zwróciła uwagę, że wcześniejsza deklaracja zamontowania tablic 

opiewała na rok 2023-2024 rok a dzisiaj radni się dowiadują, że będzie to rok 2030. Mimo, że 

Rada Miasta co rok poświęca czas tematowi kolei to inwestycja zostaje coraz dalej przesunięta.     

Jest zdumiona faktem, że remont na odcinku Kędzierzyn-Koźle-Opole nie został zakończony, 

zwróciła się z pytaniem co jeszcze trzeba wykonać aby stwierdzić, że ten remont został 

zakończony i gmina Kędzierzyn-Koźle mogła domagać się realizacji zobowiązań o 

przekierowaniu dalekobieżnych połączeń z trasy przez Strzelce na trasę przez Kędzierzyn.  

 

Przedstawiciel PKP PLK odpowiedział, że inwestycję remontu linii 136 Kędzierzyn-Koźle -

Groszowice bezpośrednio nadzoruje Region Śląski we Wrocławiu. 

 

Grzegorz Chudomięt stwierdził, że podział PKP na różne instytucje nie był dobrym 

posunięciem, teraz łatwo jest zrzucić odpowiedzialność na kogoś innego. Jego zdaniem 

problem z połączeniami z innymi miastami wpływa również na zmniejszenie ilości 

mieszkańców Kędzierzyna-Koźla. 

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Ireneusz Wiśniewski podziękował 

zaproszonym gościom i ogłosił przerwę, która trwała od 15:10 do 15:25. Po przerwie przeszedł 

do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego 

na lata 2024-2030. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że komisja  

jednogłośnie pozytywnie 8 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 
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Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Wiesław Fąfara, Fabian Pszon 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LXIX/797/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 25 kwietnia 2024 r. 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego 

na lata 2024-2030  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej i Ochrony osób Doznających Przemocy Domowej w Kędzierzynie-Koźlu na lata 

2024-2030. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że komisja  

jednogłośnie pozytywnie 8 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 

Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara 

BRAK GŁOSU (1) 

Fabian Pszon 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA NR LXIX/798/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 25 kwietnia 2024 r. 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i 

Ochrony osób Doznających Przemocy Domowej w Kędzierzynie-Koźlu  

na lata 2024-2030  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej wniesienia wkładu pieniężnego na 

podwyższenie kapitału zakładowego spółki pod firmą SIM Opolskie Południe Spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością w Prudniku i objęcia udziałów w zamian za wniesiony wkład. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: „za” – 7, ,,przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 5,  

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Jacek Król, Marek Piasecki, Tomasz 

Scheller 

BRAK GŁOSU (1) 

Fabian Pszon 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXIX/799/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 25 kwietnia 2024 r. 

w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej wniesienia wkładu pieniężnego na podwyższenie 

kapitału zakładowego spółki pod firmą SIM Opolskie Południe Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością w Prudniku i objęcia udziałów w zamian za wniesiony wkład 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek o nr 1379/2 i 1392 k.m. 9, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kłodnica przy ul. Wisławy Szymborskiej. 
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Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (6 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: „za” – 9, ,,przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 1,  

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Jacek Król 

BRAK GŁOSU (1) 

Fabian Pszon 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXIX/800/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 25 kwietnia 2024 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, składającej się z działek o nr 1379/2 i 1392 k.m. 9, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kłodnica przy ul. Wisławy Szymborskiej 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku ujętym w gminnej ewidencji zabytków pod lp. 28, 

położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (6 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (12 głosów) ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXIX/801/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 25 kwietnia 2024 r. 

w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku ujętym w gminnej ewidencji zabytków pod lp. 28, położonym 

na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku ujętym w gminnej ewidencji zabytków pod lp. 12, 

położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (6 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (12 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXIX/802/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 25 kwietnia 2024 r. 

w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku ujętym w gminnej ewidencji zabytków pod lp. 12, położonym 

na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku ujętym w gminnej ewidencji zabytków pod lp. 32, 

położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (6 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (12 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXIX/803/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 25 kwietnia 2024 r. 

w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku ujętym w gminnej ewidencji zabytków pod lp. 32, położonym 

na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku ujętym w gminnej ewidencji zabytków pod lp. 263, 

położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (6 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (12 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXIX/804/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 25 kwietnia 2024 r. 

w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku ujętym w gminnej ewidencji zabytków pod lp. 263, położonym 

na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia zwolnienia z podatku od 

nieruchomości stanowiącego regionalną pomoc inwestycyjną i warunków jego udzielenia. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (12 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXIX/805/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 25 kwietnia 2024 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustanowienia zwolnienia z podatku od nieruchomości 

stanowiącego regionalną pomoc inwestycyjną i warunków jego udzielenia 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: „za” – 9, ,,przeciw” – 2, „wstrzymujących się” – 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXIX/806/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 25 kwietnia 2024 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2024-2039. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: „za” – 9, ,,przeciw” – 2, „wstrzymujących się” – 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz 
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Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LXIX/807/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 25 kwietnia 2024 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej  

na lata 2024-2039 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku dotyczącego „problemów komunikacyjnych stacji 

Kędzierzyn-Koźle i Kędzierzyn-Koźle Zachodnie”. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Nowak, poinformował, że 

komisja podjęła stanowisko zgodne ze stanowiskiem Prezydent Miasta (4 głosy ,,za”). 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXIX/808/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 25 kwietnia 2024 r. 

w sprawie wniosku dotyczącego „problemów komunikacyjnych stacji Kędzierzyn-Koźle 

i Kędzierzyn-Koźle Zachodnie 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku w przedmiocie: 1) nadania Leonowi Piecuchowi 

tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Kędzierzyn-Koźle"; 2) nadania nieistniejącemu jeszcze 

rondu na skrzyżowaniu ulic Ignacego Łukasiewicza, Władysława Planetorza, Racławickiej oraz 

Xawerego Dunikowskiego nazwy „Zasłużony Honorowy Dawca Krwi PCK”; 3) nadania ulicy 

na terenie Kędzierzyna-Koźla nazwy „Leona Piecucha". 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Nowak, poinformował, że 

komisja podjęła stanowisko zgodne ze stanowiskiem Prezydent Miasta (4 głosy ,,za”). 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Król 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LXIX/809/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 25 kwietnia 2024 r. 

w sprawie wniosku w przedmiocie: 1) nadania Leonowi Piecuchowi tytułu „Honorowy 

Obywatel Miasta Kędzierzyn-Koźle"; 2) nadania nieistniejącemu jeszcze rondu na 

skrzyżowaniu ulic Ignacego Łukasiewicza, Władysława Planetorza, Racławickiej oraz 

Xawerego Dunikowskiego nazwy „Zasłużony Honorowy Dawca Krwi PCK”; 3) nadania 

ulicy na terenie Kędzierzyna-Koźla nazwy „Leona Piecucha" 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

19. Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za rok 2024 - składane w ostatnim roku 

kadencji Rady. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Nowak, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (4 głosów ,,za”) przyjęła ww. sprawozdanie. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta poddał ww. 

sprawozdanie  pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, 

Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Król 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

20. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za rok 2024 – składane w ostatnim roku kadencji Rady. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Katarzyna Dysarz, poinformowała, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosami „za”) przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji 

Rewizyjnej za okres od 01.01.2024 r. do 30.04.2024 r. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta poddał ww. 

sprawozdanie  pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian 

Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, 

Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (2) 

Halina Mińczuk, Marek Piasecki 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

21. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Tomasz Scheller zwrócił się z prośbą o załatanie dziur na drogach w Sławięcicach. Ponadto 

podziękował wszystkim za prawie 10-letnią współpracę. 

Andrzej Kopeć podziękował wszystkim za kilkunastoletnią współpracę.  



16 

 

Grzegorz Chudomięt podzielił się opinią , że zaniepokoiło go wstrzymanie przyjęć na oddział 

neurologiczny  szpitala w Kędzierzynie-Koźlu. Zwrócił uwagę na ogólny stan szpitala. Ponadto 

złożył podziękowania dla wszystkich za współpracę.  

Dominik Szustakiewicz poruszył kwestię zagospodarowania terenu wokół Środowiskowego 

Domu Samopomocy „Promyczek”. Propozycje mieszkańców dotyczyły wybiegu dla psów a 

także parkingu. Zwrócił się z prośbą o rozważenie takiej możliwości. Zwrócił się również z 

prośbą o wyremontowanie wraz z wykonaniem miejsc parkingowych sięgacza ulicy Zielonej  

(dz. 863/85) z uwagi na fatalny stan nawierzchni. Dodał, że problem z brakiem miejsc 

parkingowych występuje także na ul. Sosnowej w sąsiedztwie żłobka nr 3, zawnioskował o 

budowę takich miejsc w tym miejscu. Ponadto podziękował za wspólną pracę w minionej 

kadencji. 

Jacek Król podziękował odchodzącym radnym, którzy nie uzyskali mandatu w kolejnej 

kadencji. Podziękował również Przewodniczącemu Rady Miasta oraz Zastępcom Prezydenta 

Miasta za pracę w minionej kadencji.  

Sławomir Wołkowiecki zwrócił się z prośbą o utwardzenie wyjazdu z przedszkola nr 14 na ul. 

Smolenia. Zawnioskował również o wygospodarowanie terenu w bliskim sąsiedztwie szpitala 

na nieodpłatny parking. Ponadto podziękował wszystkim za współpracę w ostatniej kadencji.  

Michał Nowak podziękował odchodzącym radnym za współpracę w mijającej kadencji. 

Zwrócił również uwagę na problem dotyczący godzin pracy placówki pocztowej w Koźlu, która 

funkcjonowała do godziny 18:00, natomiast na drzwiach jest wywieszona informacja o 

skróceniu czasu pracy placówki do godz. 17:00. Ponadto zapytał, czy jest w planach remont ul. 

Lasoki.  

Prezydent Miasta poinformowała, że na przełomie III-IV kwartału tego roku będzie 

remontowana droga do Marina Lasoki, a jeśli chodzi o długi odcinek ul. Lasoki prowadzący do 

dwóch domów, na razie nie może obiecać, są ważniejsze drogi w kolejności, gdzie jest trochę 

więcej mieszkańców.  

Ewa Czubek podziękowała odchodzącym radnym oraz zastępcom prezydenta.  

Andrzej Kopacki poinformował, że jest zmartwiony faktem że Grupa Azoty nie będzie już 

partnerem dla naszego zasłużonego klubu sportowego. Podziękował wszystkim, którzy ciężko 

pracowali w tej trudnej kadencji.  

Prezydent Miasta poinformowała, że klub ZAKSA ma 50% dofinansowania z Grupy Azoty a 

drugie tyle od innych sponsorów. Ma nadzieję, że pan prezes Adam Leszkiewicz w najbliższym 

czasie ogłosi nowego zastępczego sponsora na ten trudny okres Grupy Azoty.  

Ewa Stogniew podziękowała radnym za współpracę. 

Adam Oczoś podziękował radnym z klubów Prawa i Sprawiedliwości i Niezależnych za ich 

pracę na rzecz miasta. Podziękował również włodarzom i pozostałym radnym.  

Katarzyna Kukolka-Bogocz podziękowała wszystkim za współpracę. 
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Fabian Pszon podziękował wszystkim za współpracę, podkreślił, że jako młody radny wiele się 

nauczył. 

Marek Piasecki podziękował radnym za współpracę, jest zadowolony, że pomimo różnic w 

poglądach potrafili się porozumieć.  

 

22. Wolne wnioski (podsumowanie działalności Rady Miasta VIII kadencji). 

Ireneusz Wiśniewski podsumował działalność Rady Miasta mijającej kadencji, złożył 

podziękowania dla wszystkich radnych, pani prezydent i jej zastępców, dla pracowników Biura 

Rady Miasta, mecenasów dbającym o opiekę prawną oraz wszystkich pracowników Urzędu 

Miasta. Następnie oddał głos pani Prezydent Miasta Sabinie Nowosielskiej. 

 

Pani prezydent podziękowała wszystkim radnym za twórczą i pełną zaangażowania pracę w tej 

trudnej i zarazem ciekawej kadencji. Podkreśliła jak miasto zmieniło się przez ponad 5 lat.  

 

Monika Orpel-Śmigielska poinformowała, że jest to ostatnia sesja, którą obsługuje prawnie, 

ponieważ kończy pracę w Urzędzie Miasta. Podziękowała wszystkim za współpracę.  

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski wspólnie z Prezydent Miasta Sabiną 

Nowosielską wręczyli radnym pamiątkowe podziękowania.   

 

23. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął LXIX sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

 

         Przewodniczący obrad  

         Ireneusz Wiśniewski  

Sesja zakończyła się o godzinie 17:09 

  

Protokołowała: Xymena Wąsowicz 

 


